
Protokół  posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i 
Rynku Pracy 

 
Nr 10 /2004  w dniu 24 czerwca 2004 r. 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz.  16.30  zakończono o godz. _____ 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Lech Pluciński     
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Teresa Walewska      
- Wiceprzewodnicząca   Komisji 

obecna 

 3. 
  

Jerzy Piasecki      
          - Sekretarz Komisji 

obecny 

4. 
 

Tadeusz Synoracki     obecny 

5. Mirosława Nowak  
 

obecna 

6. Andrzej Bielecki      
 

obecny 

7. Irena Wojewódzka-Kucz      
 

obecna 

8. Tomasz Kranc  
 

nieobecny 

9. Ryszard Cieśliński  
 

obecny 

10. Marceli Marzyński  
 

obecny 

11. Jerzy Springer  
 

obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Tomasz Kranc 

2. ______________________________ 

3. ______________________________ 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
4. Józef Sulikowski – Starosta Wągrowiecki 
5. Michał Piechocki – Wicestarosta  
6. Barbara Górna – Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zdrowia 
7. Irena Wodniak – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
8. Grzegorz Hoffmann – Dyrektor SP ZOZ 
9. Beata Korpowska – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
 
Posiedzenie Komisji Zdrowia, Polityki Socjalnej i Rynku Pracy dotyczy: 

1. Zaopiniowania Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia i Aktywizacji 
Rynku Pracy. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 
 
Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zdrowia Barbara Górna przedstawia projekt 

pn. „Roczny program współpracy Powiatu Wągrowieckiego z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami pożytku publicznego i wolontariatu”.  

W projekcie zawarte są cele programu, adresaci, jednostki odpowiedzialne za realizację 
programu. Pani kierownik przedstawia formy współpracy i priorytety zadań. Ważnym 
elementem są zasady udzielania, kontroli wydawania i rozliczania dotacji, udzielanych 
organizacjom pozarządowym oraz podmiotom pożytku publicznego i wolontariatu.  

Pani kierownik przedstawia projekt uchwały w sprawie przyjęcia darowizny sprzętu przez 
SP ZOZ od Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

 
Kierownik PCPR Irena Woźniak przedstawia propozycję projektu w sprawie powierzenia 

Powiatowi Pilskiemu oraz Miastu Poznań prowadzenia niektórych zadań publicznych 
Powiatu Wągrowieckiego z zakresu pomocy społecznej. Zadania te wypełniać będzie 
Ośrodek Adopcyjno-Opiekuńczy w Pile oraz Ośrodek Adopcyjno-Opiekuńczy w Poznaniu. 
   

 
2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Pan Wicestarosta Wągrowiecki przedstawia zadania edukacyjne Powiatu Wągrowieckiego 
dla szkół i placówek oświatowo-wychowawczych na rok szkolny 2004/2005. 

Jednym z ważniejszych zadań będzie utworzenie nowych typów szkół i włączenie ich do 
istniejących zespołów szkół. 

 
Dyrektor SP ZOZ Grzegorz Hoffmann przedstawia informację o realizacji zaleceń 

pokontrolnych. Wśród najważniejszych są: 
- kontraktowanie usług zapewniających potrzeby i bezpieczeństwo zdrowotne 

mieszkańców naszego powiatu, 
- program likwidacji zadłużenia, 
- wdrożenie zmianowości i motywacyjnego systemu płac, 
- analizy ekonomiczne w zakresie dostaw towarów, usług i rozwiązań organizacyjnych, 
- realizacja inwestycji i remontów, 
- perspektywiczne potrzeby w zakresie obiektów i lokali, 
- kontrola i analiza komórek deficytowych. 
 
Starosta Wągrowiecki przedstawia stanowisko zarządu w sprawie zaleceń pokontrolnych 

w SP ZOZ. Zarząd nie przyjął informacji o realizacji zaleceń pokontrolnych. O ile kontrakt 
zabezpiecza potrzeby mieszkańców Powiatu Wągrowieckiego, jest plan finansowy i program 
likwidacji zadłużenia, ale nadal brak motywacyjnego systemu płac, brak zmianowości. 
Wyraźnie widać brak pralni na terenie szpitala. W związku z powyższym przewodniczący 
komisji zwraca się do radnych z celowością przyjmowania zaleceń pokontrolnych.  

 
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Beata Korpowska przedstawia projekt Powiatowego 

programu Promocji Zatrudnienia i Aktywizacji Rynku Pracy. 
Pani Dyrektor przedstawia cel strategiczny i cele operacyjne, analizuje stan wyjściowy, 

prognozy stanu bezrobocia, dokonuje analizy SWOT dla powiatu wągrowieckiego na 
podstawie oceny sytuacji na rynku pracy. 

Dyrektor PUP przedstawia program EURES – system europejskiego pośrednictwa pracy. 
Komisja przyjmuje projekt programu przy jednym głosie wstrzymującym.  
 
Wicestarosta Wągrowiecki Michał Piechocki przedstawia projekt w sprawie przystąpienia 

do rozpoczęcia prac nad programem rozwoju lokalnego Powiatu Wągrowieckiego, powołania 
Specjalnej Komisji ds. Rozwoju Lokalnego i ustalenia jej składu osobowego i wyboru jej 
Przewodniczącego.  

Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy proponuje powołać panią radną 
Irenę Wojewódzką-Kucz  w skład Specjalnej Komisji ds. Rozwoju Lokalnego. 

_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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Sekretarz Powiatu A. Sebastyański odpowiada na pytanie zadane podczas Komisji 

Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy w dniu 24 maja 2004 r. Jerzego także Jerzego 
dniu 16 czerwca br. przez radnego Jerzego Piaseckiego, a dotyczyło wyjaśnienia zasad 

 



wyłonienia wykonawcy systemu alarmowego w Wydziale Komunikacji. Sekretarz Powiatu 
wyjaśnił, że zastosowano tryb zapytania o cenę. 

Wyjaśnienie nie satysfakcjonuje radnego, poinformował, że zwróci się o wyjaśnienie 
problemu na piśmie.  

Ze względu na złożoność przetargu na remont Wydział Komunikacji (drugie piętro 
przychodni), radny wróci do tego tematu w późniejszym czasie ze względu na obszerność 
materiałów. 

 
_________________________________________________________________ 

  
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
1.1  Zapytania 

 



_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

5.2   Opinie 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
 

      5.3  Stanowiska 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
 
5.4   Wnioski 
 
Komisja proponuje, aby Przewodniczący Rady Powiatu Wągrowieckiego zdjął z porządku 
obrad najbliższej sesji, analizę zaleceń pokontrolnych w SP ZOZ. Wniosek został przyjęty 
przy jednym głosie wstrzymującym się. 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 



 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  

 
 
  ___________________________                        _______________________ 

Protokował / Protokołowała:                                    Przewodniczący Komisji 
          Jerzy Piasecki   Lech Pluciński 

 
Protokół podpisał Przewodniczący Komisji Lech Pluciński 

 
 

 


